

2019 Summer Camp 夏令营

坦帕湾中文学校将于 2019 年 6-7 月在佛罗里达中华文化中心开设暑期夏令营。夏令营将以学习中国文化与语言为特色，辅之以暑期家庭作业时间、乒乓球、棋艺、趣味高尔夫、手工、毛笔、剪纸、游戏和自由活动等等，以增加学生对中国文化的了解，丰富学生的暑期生活，同时也有助于减轻家长的负担。

1、地址：佛罗里达中华文化中心。

13367 N 56th St, Tampa FL, 33617

2、时间：

6 月 3 日 - 6 月 28 日

7 月 8 日 - 7 月 26 日

周一至周五，8:00 AM - 5:00 PM

3、学生年龄：6-13 周岁

4、活动安排：

介绍中国地理，历史，饮食，风俗等，

指导日常中文对话，

暑期家庭作业时间，

电视节目介绍中国文化，

指导乒乓球，趣味高尔夫，中国象棋，国际象棋和五子棋，

手工、毛笔、剪纸，

游戏及自由活动时间。

5、老师：

将有 2 名全职老师负责指导、监督、帮助学生。

6、午餐： 夏令营将提供午餐及少许零食。

7、收费：\$120/第一周，第二周起\$110/周；不足一周者：\$30/日，支票或现金。

超时费：5 点之后，每 30 分钟\$5 超时费

押金：报名者需于 5 月 12 日之前交纳\$50 押金。开营时，押金将用作交纳营费。若报名后取消，押金不退。

若校方原因不能开营，押金将如数退还。

8、报名及咨询：

电邮：admin@tampabaychineseschool.com。

微信：中文学校家长群

电话：813-363-8776/蔡新钢

中文学校网站：<http://www.tampabaychineseschool.com/Admin/News/News.aspx?MessageTypeID=3>

名额有限，欲报从速。

报名截止日期：4 月 28 日

9、夏令营每周能否开营，将取决于报名人数，人数不够之周，则无法开营。



2019 Summer Camp 夏令营

Tampa Bay Chinese School (TBCS) is pleased to announce its 2019 summer camp program. The program will emphasize on the Chinese language and cultures as well as multiple activities like Chinese Craft, table tennis, mini-golf, paper-cut, chess, etc. We will work hard to provide a safe and joyful environment for the campers. Also, lunch will be provided plus some snacks. Each session will be one-week. The details are listed below:

1. Camp site: Florida Chinese Culture Center, 13367 N 56th St, Tampa FL, 33617

2. Date & Time:

6/3/2019 - 6/28/2019,

7/8/2019 - 7/26/2019,

Mon - Fri, 8:00 AM - 5:00 PM

3. Students Ages: 6 - 13 years old

4. Activities:

Introduction of Chinese culture including geography, history, traditions, food, etc

Practice of spoken Chinese

Summer home work time

TV programs about Chinese cultures

Guided table tennis, mini-golf and chess

Guided craft, paper-cut and Chinese calligraphy

Games & personal time, etc

5. Staff: two staff members will be working full time on the camp

6. Food: Lunch will be provided plus some snacks

7. Camp Fee:

First week: \$120; All following weeks: \$110/week

Short time camper: \$30/day

Extended hour charge: After 5:00 pm, there will be charge of \$5/30min

Cash or check only

DEPOSIT: After sign up, a non-refundable \$50 deposit need to be paid by May 12, 2019 to secure the spot. The deposit will be part of the camp fee when the camp starts. In case the camp is cancelled by the school, the full amount of the deposit will be refunded.

8. Registration & Information:

Email: admin@tampabaychineseschool.com。

WeChat Group: TBCS Parents WeChat group

Tel: 813-363-8776/Mr. Xingang Cai

Online: <http://www.tampabaychineseschool.com/Admin/News/News.aspx?MessageTypeID=3>

Each week's session will have limited numbers of campers. So act quickly before they are full.

Sign up deadline: 4/28/2019

8. Special Notes:

Each week's session will be pending till at least a minimal number of campers have signed up.